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[Formanden.] 
anvendelse af den mest rationelle teknik 
og under bedste dyrkningsforhold og 
foranledige undersøgelsens resultat offent- 
liggjort, således at offentligheden på 
denne baggrund får mulighed for at 
vurdere rimeligheden i de eventuelt kom- 
mende prisordninger for korn?" 
Spørgsmålet vil blive optaget på dags- 

ordenen for tingets førstkommende spørge- 
tid. 

Folketingets næste møde afholdes i mor- 
gen, fredag den 25. april, kl. 11 med følgende 
dagsorden: 

1) Spørgsmål om meddelelse af orlov til folke- 
tingsmand Stinus. 

2) Spørgsmål om indkaldelse af stedfortræde- 
ren for folketingsmand Stinus. 

3) Tredje behandling af: 

Forslag til lov om stempelafgift. 

4) Tredje behandling af: 

Fgrslag til lov om ændring af lov om 
almindelig omsætningsafgift. 

5) Tredje behandling af: 

Forslag til lov om udbygning af Køben- 
havns lufthavn. 

6) Tredje behandling af: 

Forslag til lov om placeringen af en ny 
Københavns lufthavn. 

7) Anden behandling af: 

Forslag til lov for Grønland om afgift af 
motorkøretøjer. 

8) Anden behandling af: 

Forslag til lov om ændring af lov om 
mineralske råstoffer i Grønland. 

9) Første behandling af: 

Forslag til folketingsbeslutning om en for- 
sikringsreform [af Poul Dam m. H.]. 

Mødet hævet kl. 15.34. 

93. møde.  

Fredag den 25. april kl. 11. 

Formanden: Medlem af folketinget Kjær 
Rasmussen har meddelt mig, at han ønsker 
til undervisningsministeren at stille følgende 
spørgsmål: 

홢Vil ministeren redegøre for det grund- 
lag, på hvilket han har skønnet, at de 
sociologistuderendes beskyldninger mod 
visse lærere er ubegrundede?" 
Spørgsmålet vil blive optaget på dags- 

ordenen for tingets førstkommende spørge- 
tid. 

Den første sag på dagsordenen var: 

Spørgsmål om meddelelse af orlov til folke- 
tingsmancl Stinus. 

Formanden: Dersom ingen gør indsigelse, 
vil jeg betragte det som vedtaget, at den 
ønskede orlov meddeles fra og med den 
4. maj. (Ophold). Det er vedtaget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Spørgsmål om indkaldelse af stedfortræde- 
ren for folketingsmand Stinus. 

Formanden: Dersom ingen gør indsigelse, 
vil jeg betragte det som vedtaget, at sted- 
fortræderen indkaldes. (Ophold). Det er 
vedtaget. 

Landpostbud Johs. Andersen vil herefter 
blive indkaldt som midlertidigt medlem af 
folketinget fra og med den 4. maj at regne. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om 
stempelafgift. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 22) 
findes i tidenden sp. 5817). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 
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Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 126 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om 
ændring af lov om almindelig omsætnings- 
afgift. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
118) findes i tidenden sp. 5823). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 124 stemmer; 10 
medlemmer tilkendegav, at de hverken 
stemte for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til, lov om 
udbygning af Københavns lufthavn. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
135) findes i tidenden sp. 5892). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 134 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. ' 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling 'af forslag til lov. om 
placeringen af ,en ,ny Københavns lufthavn. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
192) findes i tidenden sp. 5895). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om, ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 123 stemmer; 11 
medlemmer tilkendega v, at de hverken 
stemte for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov for 
Grønland ,om afgift af motorkøretøjer. 

(Første behandling af lovforslaget (nt. 
140) findes i tidenden sp. 3370, udvalgets 
betænkning i tillæg B. sp. 1009). 

Der var stillet 4 ændringsforslag i betænk- 
ningen. 

Uden for betænkningen var der ikke stillet 
ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer, ændringsfor- 
slagene og spørgsmålet: om lovforslagets 
overgang til tredje behandling sattes til for- 
handling under ét. 

Carl P. Jensen: Ved ,forslagets første be- 
handling udtalte jeg bl. a. min tvivl om 
hensigtsmæssigheden af bestemmelsen i § 1, 
stk. 2, hvorefter visse motorkøretøjer skulle 
være afgiftsfri. I bemærkningerne til forslaget 
havde man anført, at det ikke kunne være ri- 
meligt ved en afgift på statens køretøjer at 
fordyre statens virksomhed i Grønland. Det, 
jeg havde i  tankerne, var den skævhed, der 
kunne opstå i forholdet mellem private 
entreprenører med egen vognpark og dem, 
der var henvist til at. skulle leje kørsels- 


